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Protokół Nr 44/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

wspólnie z pozostałymi stałymi komisjami Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 22 czerwca 2021 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

1. Ebekozien Aneta – Przewodnicząca Komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Słupczewska Ewelina - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupie 

5. Pawłowska Katarzyna - inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych 

i współpracy z organizacjami pozarządowym 

6. Borkowska Patrycja – pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii 

7. Roszak Joanna - starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

8. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

9. Piotrowska Iwona – starszy inspektor ds. zamówień publicznych 

10. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

11. Radni Rady Gminy Dąbrowa Biskupia – zgodnie z załączoną listą obecności 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XXV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Sprawy bieżące.  

4. Zakończenie. 
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Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Aneta Ebezkozien o godzinie 09:00 

otworzyła posiedzenie Komisji. W związku z tym, że wszystkie komisje odbywają się o tej 

samej godzinie i dotyczą tych samych tematów postanowiono odbyć wspólne posiedzenie 

komisji. W związku z powyższym radna Wiesława Posadzy powitała członków komisji, Wójta 

Gminy oraz pracowników urzędu gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XXV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wójt Gminy – poinformował, że Raport o stanie Gminy Dąbrowa Biskupia został napisany 

przez poszczególne referaty oraz jednostki organizacyjne. Dotyczy on wszelkich działań 

w roku ubiegłym. W związku z powyższym poprosił o pytania dotyczące raportu do 

pracownika urzędu gminy. 

Radna Aneta Ebekozien – Widać, że raport jest pisany przez kilka osób, bo każdy dział jest 

pisany w innym stylu.  

Pani Katarzyna Pawłowska – Raport był oddany do korektora, który poprawiał błędy 

pisarskie, a nie styl.  

Nie było pytań do raportu. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia za 2020 rok.  

Dyskusja: 

Radny Piotr Kołodziej – Jeśli jest zadłużenie, to wysyłamy upomnienie do dłużnika, później 

tytuł wykonawczy i co dalej? 

Pani Anna Kuberska – Dalszymi procedurami zajmuje się urząd skarbowy.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego sprawozdania.  

Pani Ewelina Słupczewska - przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie Biskupiej. 

W związku z rozstrzygnięciem nadzorczym nr 71/2021Wojewody Kujawsko-Pomorskiego 

z dnia 7 czerwca 2021r. stwierdzającym nieważność uchwały nr XXIII/184/2021 Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia z dnia 29 kwietnia 2021r. w sprawie uchwalenia statutu Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie Biskupiej opublikowanej w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego z dnia 7 maja 2021r. pod pozycją 2395 i tym samym 

wyeliminowaniu jej z obrotu prawnego należy nadać jednostce organizacyjnej statut. 

Z powyższych względów podjęcie niniejszej uchwały stało się zasadne. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  
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Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

narkomanii na rok 2021. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na lata 2013 – 2032”. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – Czy kwota dofinansowania jest wystarczająca? 

Pani Joanna Roszak – Tak.  

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia dopłat do taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy 

Dąbrowa Biskupia na okres trwania zatwierdzonej taryfy przez organ regulacyjny 

Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie.  

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – O ile jest wzrost opłat? 

Pani Anna Kuberska – Opłata za wodę wzrośnie o 1 grosz, natomiast ścieki o 4 i 8 groszy.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej, trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej 

rozliczania z budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia dla spółek wodnych na bieżące utrzymanie 

wód i urządzeń wodnych oraz na finansowanie lub dofinansowanie inwestycji.  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2021 rok.  
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Dyskusja: 

Radna Aneta Ebekozien – Jakie działania przewidujemy za te 10 000 zł, jeśli chodzi 

o promocję szczepień? 

Wójt Gminy – Jeszcze do końca nie wiemy, jednak z pewnością musimy zakupić baner, ulotki 

i będziemy promować szczepienia na różnych imprezach.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021 – 

2033. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Ad.3. Sprawy bieżące. 

Pani Ewelina Słupczewska – Poinformowała, że z uwagi na duże zainteresowanie koloniami 

w góry rozpoczęto nabór wniosków na II turnus dla 50 dzieci.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy jeśli nie uzbieramy odpowiedniej ilości dzieci, to mogą jechać 

dzieci z innej gminy za pełną odpłatnością? 

Wójt Gminy – Nie chciałbym tego robić. Mam nadzieję, że zapisze się te 50 osób.   

Pani Iwona Piotrowska – Poinformowała, że w dniu 21 czerwca odbył się przetarg 

nieograniczony na wywóz odpadów komunalnych z terenu Gminy Dąbrowa Biskupia. Oferty 

złożyły dwie firmy. Pierwsza oferta była na kwotę 1 655 685,79 zł , a druga na 1 515 374,80 zł. 

Jesteśmy w trakcie sprawdzania dokumentacji.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy będzie podwyżka cen za odbiór odpadów przy takich 

ofertach?  

Pani Anna Kuberska – Jeśli przejdzie tańsza oferta to nie, ale w przypadku drugiej oferty 

będzie musiała być latem sesja w związku z podwyżką cen.  

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił plan zajęć GOKSiR podczas wakacji. 

Plan w załączniku do protokołu.  

Radny Tomasz Wronecki – Jakimi kryteriami kierował się GOKSiR opracowując ten plan? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Opieraliśmy się na zeszłorocznym doświadczeniu.  

Radny Marek Świerkowski – Czy zajęcia taneczne będą odbywały się normalnie podczas 

wakacji w GOKSiR? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Tak.  

Radna Wiesława Posadzy – Proszę powiedzieć coś o planach na dożynki. 
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Pan Ryszard Modrzejewski – Będą witacze robione przez chętne sołectwa, jeden wspólny 

wieniec robiony w GOKSiR z materiałów dostarczonych przez mieszkańców, album zdjęć 

reporterskich zrobionych przez mieszkańców o tematyce żniw itp.  

Radny Tomasz Wronecki – Czy planuje się już taką ogólną imprezę na boisku? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Tak, jednak odbędzie się to w innej niż dotychczas formie.  

Radny Jakub Kaszliński – Co z placem zabaw w Stanominie? Obecnie jest tam bałagan po 

remoncie świetlicy.  

Wójt Gminy – Plac zabaw zostanie przeniesiony przy boisku, tak jak tego sobie życzyli 

mieszkańcy.  

Radna Wiesława Posadzy – Kto powinien opróżniać kosze przy boiskach i placach zabaw? 

W Sobiesierni wysypuje się już z kosza.  

Pani Magdalena Kryszak – Nasi pracownicy powinni zabierać jak przejeżdżają. 

Radna Renata Gawrysiak – Czy coś się rozwiązało w sprawie wydobycia piasku w Nowym 

Dworze i tych samochodów? 

Pani Magdalena Kryszak – Potrzebuję oficjalne pismo od mieszkańców, żeby móc rozpocząć 

procedurę.  

Radna Ilona Szczęsna – Co ze znakami w Ośniszczewie?  

Pani Magdalena Kryszak – Robimy zmianę organizacji ruchu. 

Radna Ilona Szczęsna – Czy coś już wiadomo w sprawie zmiany kursu autobusu, żeby 

wjeżdżał do Ośniszczewa? 

Pani Magdalena Kryszak – Napisaliśmy pismo do Starostwa Powiatowego w tej sprawie.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy przewiduje się jeszcze naprawę dróg asfaltem na gorąco? 

Należałoby zalepić dziury w Bąkowie przy przystanku autobusowym. 

Pani Magdalena Kryszak – Będziemy to robić, jednak na obecną chwilę tylko w Niemojewie.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy planuje się wywóz jeszcze kamienia na drogę 

w Modliborzycach? 

Radna Renata Frontczak – To co było zapisane z funduszu sołeckiego jest już zrealizowane.  

Radny Igor Szulc – Czy wyjaśniła się sprawa przepustu w Walentynowie? 

Pani Magdalena Kryszak – Wpłynęła jedna oferta na wykonanie dokumentacji projektowej za 

kwotę 13 000,00 zł z terminem realizacji do końca września.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  
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Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Aneta 

Ebekozien podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 22 czerwca 2021 r., godz. 13:30 

Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna    Aneta Ebekozien 


